
Møteprotokoll 

Utvalg: Karmøy ungdomsråd 
Møtested: Kommunestyresalen 
Dato: 21.03.2023 
Tid: Kl. 12:30 

Følgende medlemmer møtte 
Angus Drønen Sverdrupsen 
August Haarr Rogde 
Cornelius Lindtner 
Fredrik Jordbrekk 
Tobias Olsen 
Turid Berstad Larsen 
Vilde Tvedt Sellevold 

Forfall Varamedlem 
Mari Ferkingstad Liknes Finn Tobias Woida 
Sunniva Hauge Krog Lisell Kristiansen Grønås 

Møtenotater: 
Innkalling godkjent. Saksliste godkjent. 

August Haarr Rogde foreslo følgende til å underskrive protokollen sammen med møteleder: 
Tobias Olsen og Fredrik Jordbrekk. 

Forslaget enstemmig vedtatt. 

Ordfører Jarle Nilsen orienterte om den politiske oppbygningen i kommunen. 
Ungdomsrådet fikk orientering om nye nettsider og deltok i brukertesting. 
Leder for by- og samfunnsutvikling, Vigleik Winje, gjennomførte workshop "Levende lokalsamfunn" 
med ungdomsrådet. 

Møteslutt: 15:05. 
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel 
007/23 Handlingsplan for ungdomsrådet 2023 
008/23 Samlesak for spørsmål 
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007/23 Handlingsplan for ungdomsrådet 2023 

Forslag til vedtak: 
Karmøy ungdomsråd vedtar vedlagte handlingsprogram for 2023: «Karmøy ungdomsråd - Politisk 
program for 2023». 

21.03.2023 Karmøy ungdomsråd 

Behandling 
Møteleder, August Haarr Rogde foreslo: 
Planen gjennomgås og avstemmes punktvis. 

Forslaget fremsatt av møteleder enstemmig vedtatt. 

Fredrik Jordbrekk foreslo at følgende strekpunkt 4 under delkapittel "Undervisning" ble endret: 
Ungdomsrådet vil fjerne lekser i grunnskulen, og ikkje lenger la det være opp til rektor eller lærar på 
dei enkelte skulen, i det minste ha ein felles praksis i kommunen. 

Etter diskusjon i ungdomsrådet kom ungdomsrådet frem til følgende felles endringsforslag: 
Nytt strekpunkt 4 under delkapittel "Undervisning" blir som følger: 
Ungdomsrådet er kritiske til bruken av heimelekser og ønskjer at dette skal bli erstatta av meir læring 
i skulen, og ein felles praksis i heile kommune. 
Fellesforslaget enstemmig vedtatt. 

KUR- 007/23 Vedtak: 
Handlingsplanen med følgende endring i delkapittel "Undervisning" strekpunkt 4 ble vedtatt: 
Ungdomsrådet er kritiske til bruken av heimelekser og ønskjer at dette skal bli erstatta av meir læring 
i skulen, og ein felles praksis i heile kommune. 

008/23 Samlesak for spørsmål 

21.03.2023 Karmøy ungdomsråd 

Behandling 
Ungdomsrådet diskuterte kort om årets ungdomskonferanse og følgende av ungdomsrådets 
medlemmer ønsket å sitte i arbeidsgruppen for ungdomskonferansen: 
August Haarr Rogde, Fredrik Jordbrekk, Angus Drønen Sverdrupsen, Cornelius Lindtner. 
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